
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.612.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Barbara Koprowska poprosiła o 

odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jakie działania oszczędnościowe podjęto w mieście? I jaki wymiar finansowy te działania 

przyniosły?      

2. Które szkoły w Tarnowie realizują projekt „Małopolska Chmura Edukacyjna”? Które szkoły nie 

mogą realizować tego projektu ze względu na niedostosowanie budynków? I jeżeli byłaby 

konieczność zwrotu środków, to jakiego rzędu to będą środki?  

3. Radna zwróciła się do Pana Prezydenta z prośbą by przemyślał czy konieczne jest, żeby Dom 

Kultury na Westerplatte był palcówką kultury. „Tych placówek kultury mamy dużo… 

Natomiast bardzo proszę, bo myślę, niektórzy radni też uważają, że placówka oświatowa, która 

tam miałaby miejsce, jako filia Pałacu Młodzieży byłoby to bardzo dobre rozwiązanie dla 

mieszkańców i dla młodzieży, która tam jest. Te osiedla tam powstają, bardzo dużo rodzin się 

tam wprowadza. Proszę o przemyślenie jeszcze raz, bo nie jest za późno”. 
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